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Zápis z 6. jednání pléna AS FPE volebního období 2020-2021  

 

Termín konání: 7. 10. 2020  

Místo a čas konání: on-line zasedání od 14 do 16 hodin 

Prezence AS FPE – viz tabulku o hlasování  

Přítomno: 16 členů Omluveni: 4 členové  Neomluven: 1 člen 

 

AS FPE byl po celou dobu zasedání usnášeníschopný. 

 

Hosté: děkan doc. RNDr. Pavel Mentlík, Ph.D., proděkanka Dr. phil. Michaela Voltrová, 

proděkan Mgr. Jan Krotký, Ph.D., proděkan doc. Ladislav Čepička, Ph.D., proděkan 

doc. Mgr. Jiří Kohout, Ph.D., tajemník fakulty Ing. Pavel Mičke, Mgr. Petr Valach, Ph.D. 

Omluveni: PhDr. Lucie Rohlíková, Ph.D., RNDr. Václav Stacke, Ph.D., Bc. Eliška 

Dostalová, Mgr. Tomáš Průcha 

Neomluvena: Bc. Kateřina Železná 

 

Navržený program jednání: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 

3. Schválení Výroční zprávy FPE ZČU za rok 2019. 

4. Schválení záměru rozšířit akreditace Učitelství pro MŠ a Učitelství pro 

1. stupeň ZŠ o kombinovanou formu studia. 

5. Schválení rozdělení příjmů z poplatků za přijímací řízení. 

6. Schválení zprávy o hospodaření FPE v období 1-8/2020. 

7. Různé: 

 Informace z vedení FPE. 

 Informace z AS ZČU, včetně informace o probíhajících volbách. 

 Informace ze studentské kurie AS FPE. 

  

Akademický senát 
Fakulta pedagogická 

Západočeská univerzita v Plzni  
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Průběh jednání 
 

Předseda senátu dr. J. Stočes zahájil on-line jednání AS FPE v prostředí Google Meet, přivítal 

senátory a hosty. Následně provedl prezenci, každý z přítomných byl vyzván a slovně potvrdil 

svou přítomnost. 

Dr. Stočes konstatoval, že AS FPE je usnášeníschopný, a jmenoval skrutátory: 

dr. D. Benešovou a Mgr. D. Jačku. 

Dále připomněl pravidla komunikace a hlasování: všichni kromě osoby, která má slovo, mají 

vypnutý mikrofon a do diskuse se hlásí prostřednictvím chatu odesláním písmena D. Pouze 

ten, komu bude uděleno slovo, si svůj mikrofon zapne. Při hlasování napíší členové senátu po 

výzvě předsedajícího do chatu buď symbol + (hlas pro návrh), - (hlas proti návrhu) či O 

(zdržení se hlasování) a odešlou ho. Skrutátoři tak v chatu vidí kompletní výsledek hlasování 

a všichni zúčastnění členové senátu mohou jeho průběh kontrolovat. 

 

1. Schválení programu 

 

Dr. J. Stočes dále přistoupil k projednání a schválení programu, který členové senátu a vedení 

fakulty obdrželi již v pozvánce. K předloženému programu nebyly žádné připomínky ani 

návrhy na jeho doplnění. 

 

Usnesení 1: 
AS FPE schvaluje program 6. zasedání pléna AS FPE 7. 10. 2020. 

 

Aklamační hlasování 1 (o návrhu programu 6. jednání pléna AS FPE)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 16 členů, 5 členů nepřítomno, 

 pro: 16 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Navržený program byl schválen. 

 

2. Schválení zápisu z 5. jednání pléna AS FPE 

 

Tajemnice senátu Mgr. P. Vágnerová potvrdila, že v zápisu, který mají senátoři k dispozici, 

již byly zapracovány zaslané připomínky. Předseda dr. J. Stočes nechal o této podobě zápisu 

hlasovat. 

 

Usnesení 2: 

Akademická senát FPE ZČU v Plzni schvaluje předložený zápis ze svého 5. zasedání, 

uskutečněného 9. září 2020. 

 

Aklamační hlasování 2 (o zápisu z 5. zasedání pléna AS FPE)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 16 členů, 5 členů nepřítomno, 

 pro: 16 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Zápis byl schválen. 

 

 

  



Zápis z 6. jednání pléna AS FPE   7. 10. 2020  
 

3 
 

3. Schválení Výroční zprávy FPE ZČU za rok 2019. 

 

Dr. J. Stočes uvedl další bod programu a předal slovo doc. P. Mentlíkovi, který vyzval 

k představení dokumentu doc. L. Čepičkovi. 

Proděkan doc. L. Čepička okomentoval průběh přípravy Výroční zprávy FPE za rok 2019. 

Dr. J. Stočes doplnil, že o obsahové stránce Výroční zprávy již AS FPE jednal na předchozím 

zasedání a v orientačním hlasování s ní vyslovil souhlas. Nyní je třeba schválit finální verzi 

v její grafické podobě. O vyjádření byla předsednictvem požádána předsedkyně komise pro 

strategii dr. G. Klečková. 

Dr. G. Klečková se celkově k Výroční zprávě vyjádřila kladně, ale upozornila na chybu 

v názvu Tyršovy MŠ a ZŠ. 

Doc. L. Čepička vysvětlil, že názvy škol byly mezitím zkontrolovány a v případě potřeby 

opraveny. 

Mgr. Petra Vágnerová, vznesla dotaz, zda ještě bude zpráva čtena a opravena z hlediska 

překlepů. Při zběžném čtení jich našla několik. 

Doc. L. Čepička vysvětlil, že mezitím proběhla jazyková korektura, ale dokument bude ještě 

jednou kontrolován. 

 

Usnesení 3: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 

ust. § 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, výroční zprávu FPE ZČU v Plzni za rok 2019. 

 

Aklamační hlasování 3 (o Výroční zprávě FPE za rok 2019)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 16 členů, 5 členů nepřítomno, 

 pro: 16 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Výroční zpráva byla schválena. 

 

Doc. Pavel Mentlík poděkoval senátorům za schválení a proděkanovi doc. L. Čepičkovi za 

přípravu Výroční zprávy. 

 

 

4. Schválení záměru rozšířit akreditace Učitelství pro MŠ a Učitelství pro 1. stupeň ZŠ 

o kombinovanou formu studia. 

 

Dr. J. Stočes uvedl další bod programu a předal slovo děkanovi doc. P. Mentlíkovi. Ten 

požádal o představení návrhu proděkana dr. J. Krotkého. 

Dr. J. Krotký popsal vývoj situace kolem akreditací kombinovaných forem obou studijních 

programů. Zdůraznil, že bylo především nutné vytvořit elektronické studijní opory 

a aktualizovat a doplnit akreditační spisy. K předkládaným akreditačním spisům se vyjádřila 

Komise pro pedagogickou činnost, jejíž připomínky byly zapracovány. 

Dr. J. Stočes vyzval k vyjádření předsedu senátní Komise pro pedagogickou činnost 

dr. V. Sirotkovi. 

Dr. V. Sirotek popsal komunikaci s proděkanem dr. J. Krotkým a poděkoval členům komise 

za jejich práci (akreditační spisy mají několik stovek stran). Konstatoval, že komise pro 
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pedagogickou činnost s návrhy souhlasí, ovšem upozorňuje na řadu formálních nedostatků, 

které je třeba odstranit, než budou spisy předány dále. 

Dr. J. Krotký sdělil, že některé z připomínek komise již do dokumentu zapracoval, další ještě 

zapracovány budou. 

Doc. L. Čepička upřesnil postup schvalování akreditací. AS FPE schvaluje záměr rozšíření 

akreditací, ty posléze schvaluje Vědecká rada FPE. 

 

 

Usnesení 4: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 

ust. § 27 odst. 2 písm. a) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, záměry žádostí o rozšíření akreditace studijních 

programů Učitelství pro mateřské školy a Učitelství pro 1. stupeň základní školy 

o kombinovanou formu studia. 

 

Aklamační hlasování 4 (o záměru rozšířit akreditace Učitelství pro MŠ a 1. stupeň ZŠ)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 16 členů, 5 členů nepřítomno, 

 pro: 16 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Záměr na rozšíření akreditací byl schválen. 

 

Děkan doc. P. Mentlík akademickému senátu poděkoval za schválení záměru a vyjádřil 

naději, že rozšíření akreditací se podaří. Dále poděkoval dr. J. Krotkému a dalším kolegyním 

a kolegům, kteří na předkládaných dokumentech pracovali (včetně těch, kteří vytvářeli 

studijní opory). 

 

 

5. Schválení rozdělení příjmů z poplatků za přijímací řízení. 

 

Dr. J. Stočes uvedl další bod a požádal doc. P. Mentlíka, respektive Ing. P. Mičkeho o 

vyjádření. 

Ing. P. Mičke blíže popsal a okomentoval předkládaný materiál. 

Dr. J. Stočes předal slovo předsedovi Komise pro ekonomiku dr. M. Podperovi. 

Dr. M. Podpera přiblížil, které údaje na přání komise Ing. P. Mičke ještě doplnil proto, aby 

byl dokument srozumitelnější (jednalo se o počty studentů, kteří skutečně vykonali přijímací 

zkoušku). Nyní je komise spokojena. S doplněnými údaji bylo prostřednictvím sdílené 

obrazovky seznámeno i celé plénum AS FPE. 

 

Usnesení 5: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 

ust. § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, rozdělení prostředků z přijímacího řízení na katedry. 

 

Aklamační hlasování 5 (o rozdělení prostředků z přijímacího řízení)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 15 členů, 6 členů nepřítomno, 
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 pro: 15 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Rozdělení prostředků z přijímacího řízení bylo schváleno. 

 

Doc. P. Mentlík poděkoval za schválení a požádal Ing. P. Mičkeho rovnou o komentář 

k následujícímu bodu programu. 

 

6. Schválení zprávy o hospodaření FPE v období 1-8/2020. 

 

Ing. Mičke okomentoval předložený materiál, který byl na žádost Komise pro ekonomiku 

doplněn. Podrobně vysvětlil situaci kateder a důvody většího čerpání financí. Byly aktivovány 

FPP kateder, ze kterých budou tyto výdaje hrazeny. Zatím není jasné, jak se projeví vliv 

zákazu kontaktní výuky na výnosy z CŽV. 

Proděkanka dr. M. Voltrová poděkovala všem, kteří realizují synchronní výuku v rámci CŽV, 

a celému realizačnímu týmu, který pracuje na zajištění všech kurzů v CŽV. Díky jejich 

nasazení snad nebudou ztráty vysoké a nově získané zkušenosti nás mohou v budoucnu 

posunout dál. 

Dr. J. Stočes předal slovo dr. M. Podperovi za Komisi pro ekonomiku. 

Dr. M. Podpera poděkoval Ing. P. Mičkemu za doplnění materiálu o přehled hospodaření 

jednotlivých kateder ve vztahu ke schválenému rozpočtu. Zpráva je nyní pro něj 

pochopitelnější a je z ní patrné, jak rozpočet FPE funguje. Doplněné údaje byly ostatním 

senátorům zprostředkovány formou sdílení obrazovky. 

Dr. T. Jakeš v rozpravě poděkoval za doplnění materiálů, které nyní poskytují lepší přehled o 

čerpání financí katedrami vzhledem ke schválenému rozpočtu dle nové metodiky. Jelikož 

doplněná verze nebyla senátorům ani členům rozpočtové komise dostupná, bylo by potřeba se 

s ní před schválením blíže seznámit. 

Dr. J. Stočes konstatoval, že podle usnesení navržené vedením fakulty bychom měli zprávu 

schválit, komise však hovoří pouze o jejím projednání. Dodal, že obojí je v zásadě možné, 

schválení je podle zákona nezbytné až u výroční zprávy o hospodaření, o průběžných 

zprávách během roku se v zákoně nehovoří. Dotázal se tedy, zda komise trvá na formulaci 

„projedná“ namísto schvaluje. 

Dr. M. Podpera se vyjádřil v tom smyslu, že na této změně netrvá. 

Dr. T. Jakeš naopak navrhl, aby v usnesení senát zprávu o hospodaření za leden až srpen 2020 

pouze projednal.  

Dr. J. Stočes tedy oznámil, že nejprve se bude hlasovat o původním návrhu usnesení (tj. senát 

„schvaluje“), pokud nebude přijato, nechá hlasovat o návrhu pozměňujícím (tj. „projednal“). 

 

Usnesení 6: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 

ust. § 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za období leden 

až srpen 2020. 

 

Aklamační hlasování 6 (o zprávě o hospodaření FPE)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 15 členů, 6 členů nepřítomno, 
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 pro: 11 členů, proti: 3 členů, zdrželo se: 1 členů. 

 Závěr z hlasování: Zpráva o hospodaření FPE ZČU v Plzni za období leden až srpen 

2020 Rozdělení prostředků z přijímacího řízení byla schválena. 

 

Dr. J. Stočes konstatoval, že návrh usnesení byl přijat a o pozměňujícím návrhu již není 

důvod hlasovat. 

 

Děkan doc. P. Mentlík poděkoval za schválení zprávy o hospodaření a vyjádřil podporu 

čerpání potřebných financí z FPP. Je možné, že v budoucnosti budou tyto fondy omezeny, 

resp. jejich existencí bude argumentováno pro případné snižování státní dotace. V tuto chvíli 

je především potřeba dovybavit katedry pro realizaci distanční výuky. 

 

Předseda senátu dr. J. Stočes dal hlasovat o závěrečném shrnutí všech přijatých usnesení. 

 

Závěrečné souhrnné usnesení: 

Akademický senát FPE ZČU na svém 6. zasedání dne 7. října 2020  

 schválil program a zápis z minulého jednání 

 schválil Výroční zprávu FPE za rok 2019   

 schválil záměry žádostí o rozšíření akreditace studijních programů Učitelství pro 

mateřské školy a Učitelství pro 1. stupeň základní školy o kombinovanou formu 

studia 

 schválil rozdělení prostředků z přijímacího řízení na katedry  

 schválil zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za období leden až srpen 2020.  

 

Aklamační hlasování 7 (o závěrečném usnesení)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 15 členů, 6 členů nepřítomno, 

 pro: 15 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů. 

 Závěr z hlasování: Závěrečné souhrnné usnesení bylo schváleno. 

 

7. Různé 

a) Informace z vedení FPE: 

Děkan doc. P. Mentlík informoval o následujících bodech: 

  V těchto dnech uplynul rok od nástupu děkana a proděkanů do jejich funkcí. Doc. P. 

Mentlík poděkoval všem proděkanům za odvedenou práci. Jejich pracovní nasazení je 

vysoké, navíc je třeba se potýkat s nečekanými problémy kolem pandemie Covid-19. 

 Bylo ukončeno přijímací řízení. Povolený počet 750 studentů bude lehce překročen, 

ale stále ještě v povolené toleranci 5%. 

 Doc. P. Mentlík pogratuloval doc. Kohoutovi a jeho týmu k získání projektu TAČR, 

do kterého bude zapojena celá řada kateder. 

 Příprava rekonstrukce Klatovská/Chodské: 8. 10. proběhne schůzka s projektantem 

k problematice oddělení technické výchovy. Kvestorkou univerzity byl fakultě 

přidělen Ing. Kratochvíl z rektorátu (Provoz a služby), aby řešil vše, co se týká 

rekonstrukcí fakultních budov (Klatovská/Chodské i Veleslavínova). Bude tak 

komunikovat přímo s vedením FPE a a částečně tak odlehčí Ing. P. Mičkemu. 
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 Výuka: Po uzavření ZČU na začátku semestru bylo vyhlášeno děkanské volno. FPE 

zvládla přechod na distanční výuku dobře. Bude stanoven nepřekročitelný standard 

distanční výuky a opět bude vytvořen systém její evidence. 

 Výuka CŽV v Karlovarském kraji (Cheb) byla zahájena, i když rovnou v distanční 

podobě. Doc. P. Mentlík poděkoval proděkance dr. M. Voltrové a jejímu týmu za 

obětavou práci na tomto projektu. 

 HAP a vnitřní metodika hodnocení VaV: HAP naběhl, hodnocení vědeckého výkonu 

v tomto systému není vyhovující. Je proto dobře, že FPE má svoji vnitřní metodiku 

hodnocení VaV. 

 Probíhá změna struktury KPG. Vedoucí nových oddělení připravují náplň 

činnosti těchto oddělení. KPG začne podle nové struktury fungovat od začátku roku 

2021. 

 Rozběhla se Dětská univerzita - některé kurzy v distanční, jiné v prezenční podobě. 

 Konkurzy na pozice vedoucích kateder: doc. P. Mentlík nyní řeší právní stránku věci, 

naplánována je schůzka s vedoucí personálního odboru paní Caisovou. 

Proděkanka dr. M. Voltrová doplnila: 

 Výuka v Karlovarském kraji (Cheb): Vše probíhá on-line. Velký dík patří 

J. Bozděchové a G. Hrubé za jejich práci na organizaci CŽV. 

 Dětská univerzita: Experimentální, umělecké a laboratorní činnosti mohou probíhat a 

také probíhají prezenčně. Skvělou práci odvádějí zapojení studenti FPE. 

 Pro potřeby technické podpory distanční výuky byl vytvořen IT SOS tým studentů 

KVD, jehož pomoc už vyhledala celá řada akademických pracovníků. Spolupráce 

funguje výborně. 

 

b) Informace z AS ZČU 

Dr. P. Valach informoval o zasedání AS ZČU: 

 Rektor stručně informoval o strategickém záměru ZČU 2021+. Jeho podrobné 

projednání se uskuteční v rámci on-line zasedání kolegia rektora a AS ZČU 8. 10. 

2020 (místo tradičního výjezdního zasedání v Nečtinech). 

 Návrh NTC na vstup ZČU do Česko-izraelské smíšené obchodní komory byl 

doporučen předsednictvem AS ZČU. 

 Informace k volbám do AS ZČU. Za FPE bylo volební komisi odesláno 9 návrhů 

kandidátů za akademické pracovníky a 5 z řad studentů. Projednávána byla možnost 

on-line hlasování. CIV tuto možnost není schopen v daném termínu zajistit. Byla 

oslovena externí firma, která by řešení poskytla za 20 tis. Kč. 

 Studentská komora AS ZČU řešila informovanost studentů na kolejích ohledně 

hygieny, případné karantény apod. 

Dr. J. Stočes vznesl dotaz, zda se do strategického záměru ZČU 2021+ podařilo zařadit 

vzdělávání učitelů. 

Podle dr. P. Valacha rektor informoval, že tento bod by tam měl být zařazen. 

Doc. P. Mentlík upřesnil, že formulace tohoto bodu není taková, jakou by si představoval, 

ale je dostatečná, aby z ní bylo možné vycházet ve strategickém záměru FPE, který 

připravuje tým doc. L. Čepičky. 
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Dr. J. Stočes shrnul situaci kolem voleb do AS ZČU. FPE má také 3 kandidáty do kurie 

doktorandů. Připomněl, že požadavek na elektronické hlasování vznesla fakulta již při 

vytváření nového volebního řádu AS ZČU (i volebního řádu AS FPE ZČU) v roce 2017, 

ovšem tehdy to bylo univerzitními právníky rázně zamítnuto a univerzitní senát tuto 

skutečnost bez problémů akceptoval. Dr. J. Stočes tedy vítá posun v této otázce, tedy to, 

že univerzitního senát již elektronické hlasování sám požaduje. 

 

 

c) Informace se studentské kurie AS FPE 

Zástupci studentské kurie žádné nové informace neměli. 

 

8. Závěr 

Předseda AS FPE dr. J Stočes poděkoval všem přítomným za účast a oznámil termín příštího 

zasedání: 

7. zasedání AS FPE se bude konat 4. 11. 2020 od 14 hodin, pravděpodobně on-line. 

Předsednictvo se sejde on-line ve středu 21. 10. 2020, rovněž od 14 hodin. 

 

V Plzni dne 7. 10. 2020 

 

Zápis vyhotovili:        Schválil: 

Mgr. Petra Vágnerová       PhDr. Jiří Stočes, Ph.D. 

tajemnice AS FPE                   předseda AS FPE  
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Přílohy: 

Příloha 1: Hlasovací tabulka z 6. jednání pléna AS FPE 

Příloha 2: Usnesení z 6. jednání pléna AS FPE 
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Příloha 1: Hlasovací tabulka z 6. jednání pléna AS FPE  

 

 

 Členové AS FPE  
 

Pořadí aklamačních hlasování 

1 2 3 4 5 6 7  8 9 10 

Dr. Daniela Benešová  + + + + + + +    

Dr. Zdeňka Chocholoušková + + + + + 0 +    

Dr. Tomáš Jakeš  + + + + + - +    

Mgr. Petra Kalistová + + + + + + +    

Dr. Gabriela Klečková  + + + + + + +    

Dr. Jan Mašek  + + + + + - +    

Dr. Milan Podpera  + + + + + + +    

Doc. Justin Quinn + + + + + + +    

Dr. Lucie Rohlíková x x x x x x x    

Dr. Vladimír Sirotek + + + + + + +    

Dr. Václav Stacke x x x x x x x    

Dr. Jiří Stočes  + + + + + + +    

Mgr. Petra Vágnerová  + + + + + + +    

Bc. Richard Beneš  + + + x x x x    

Bc. Eliška Dostálová  x x x x x x x    

Mgr. Dominic Jačka  + + + + + - +    

Mgr. Tomáš Průcha x x x x x x x    

Jakub Rous  + + + + + + +    

Kateřina Tláskalová  + + + + + + +    

Helena Zemanová  + + + + + + +    

Bc. Kateřina Železná  x x x x x x x    

 

 
+ pro 

- proti 

O zdržel se hlasování  

X nepřítomen 

N byl přítomen, ale 

hlasování se nezúčastnil 
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Příloha 2: Usnesení z 6. jednání pléna AS FPE 

 
Usnesení 1: 
AS FPE schvaluje program 6. zasedání pléna AS FPE 7. 10. 2020. 

 

Usnesení 2: 

Akademická senát FPE ZČU v Plzni schvaluje předložený zápis ze svého 5. zasedání, 

uskutečněného 9. září 2020. 

 

Usnesení 3: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. 

§ 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, výroční zprávu FPE ZČU v Plzni za rok 2019. 

 

Usnesení 4: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. 

§ 27 odst. 2 písm. a) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, záměry žádostí o rozšíření akreditace studijních 

programů Učitelství pro mateřské školy a Učitelství pro 1. stupeň základní školy o 

kombinovanou formu studia. 

 

Usnesení 5: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. 

§ 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, rozdělení prostředků z přijímacího řízení na katedry. 

Usnesení 6: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle ust. 

§ 27 odst. 1 písm. d) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění, zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za období leden 

až srpen 2020. 

 

Závěrečné souhrnné usnesení: 

Akademický senát FPE ZČU na svém 6. zasedání dne 7. října 2020  

 schválil program a zápis z minulého jednání 

 schválil Výroční zprávu FPE za rok 2019   

 schválil záměry žádostí o rozšíření akreditace studijních programů Učitelství pro 

mateřské školy a Učitelství pro 1. stupeň základní školy o kombinovanou formu 

studia 

 schválil rozdělení prostředků z přijímacího řízení na katedry  

 schválil zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za období leden až srpen 2020.  

 


